
 Meir himmel på jorda  - Fornying, tryggleik, og glede! 
 

 

Tilstede: 

Irene Markegård, leder 

Leif Erik Haug, nestleder  

Håvard Venås 

Synnøve V Venås 

Monika Bakko 

Oddmund Jordheim 

Hilde Bakke Jensen 

Fast møtende vara: Margit Løken 

Prost Sveinung Hansen 

Ordførar: Pål Terje Rørby 

Fung. Kirkeverge: Kjellfred Dekko        

Ole Embrikgård 

 

Ikke møtt: 

Øyvind Gjærde 

Sokneprest Camilla Osnes, permisjon 

 

 

 

 

MØTEBOK FOR  HEMSEDAL KYRKJELEGE FELLESRÅD 

TYSDAG 6. SEPTEMBER 2022 KL 18.30  

 

Sakliste:  

Sak FR 25/22  Godkjenning av møtebok frå 24. mai 2022 

Godkjent 

 

Sak FR 26/22  Godkjenning av innkalling.  

Godkjent  

 

Sak FR 27/23 Status prosjektene 

Kjellfred orienterte og viste bilder 

 

a) Hemsedal Kyrkje 

Det er råteskader i panelet ved koret. Det er mulig nytt panel kan kjøpes, men det må sjekkes. 

Renner vann langs takrennene - og blir liggende flere steder. 

Hødn bygg ser over i høst og ser på bestilling av materiale. Arbeid kan utføres våren 2023.  

Det er vanskelig å estimere pris da vi ikke kjenner til tilstanden bak panelet.   

 

b) Lykkja kapell 

Ombygning av elektrisk skap: Estimat 24 000,- 

Nye ovner: Estimert 60 000,- 

Hanen og korset er ferdig i løpet av september og skal re-monteres. 

 

Fellesrådet går bort i fra dusjløsning og ser på enkel løsning for toalett. Mulig vakumklosset kan 

brukes. Vurdering av tett tank vs slamavskiller/spredegrøft heller i retning av at tett tank kan være 

en bedre løsning. Blant annet da man ved f.ex en leir eller arrangement vil overskride anleggets 

kapasitet. Tank er også rimeligere da vi har fått tilbud på en fra Torgeir Haug.  

 

Ordfører sjekker om dispansasjonssøknad kan gjøres administrativt. Kjellfred ser på oppsett av en 

enkel, kortfattet søknad. Dette blir en løsning som blir mye mindre i bruk enn hus/hytte.  

HEMSEDAL KYRKJELEGE FLLESRÅD 



c) Minnelund/urnelund 

Vi venter på lyspullerter som skal monteres. 

I dag er det en grusgang på høyre side av skiferhellene. Dette er med bakgrunn i at det er enklere 

for rullestoler. Kjellfred sjekker om dette er korrekt. Det mangler list langs kanten for å skille grus 

og gras. Det kan senere legges skifer om man ser det som mer hensiktsmessig.  

 

Vedtektene skal ut på høring og legges på offentlige steder og på websiden til kyrkja. Høringen skal 

ligge ute i 3 uker.  

 

Det blir laget sosi standard kart - hvor hver enkelt urne er ut fra gps skal legges inn i 

kirkegårdsprogrammet.  

 

Minnelunden blir klar til åpning i oktober.  

 

d) Bidrag fra soknerådsmeldlemmer i prosessene 

Med kirkevergen sykmeldt bidrar de soknerådsmedlemmene som kan på ulike områder.  

 

e) Gå over tidligere vedtak, prioritering 

Fellesrådet mottok fra kommunen 500 000 kr til dette arbeidet og det skal utføres før andre 

prosjekter og etablering av en toalettløsning inne i Lykkja kapell kan påbegynnes.  
 
 

Sak FR 28/22 Status ny organisering 

Irene orienterte 

 

Sak FR 29/22 Orientering kirkeverge 

Unntatt offentlighet 

 

Sak FR 30/22 Regnskap 2022 status pr 30/6 

Irene informerte. 

Vedtak: Tatt til orientering 

 

Sak FR 31/22 Budsjett 2023 

Irene orienterte 

Rammen må for 2023 økes noe da det er vedtatt at kremasjon skal være gratis. I tillegg budsjetteres 

det med færre utenbygds bryllup og færre skal betale festeavgift. Endring i rammen er en direkte 

konsekvens av endring i inntekter knyttet til bryllup og gravferd.  

 

Det legges i tillegg på budsjettet på en forventet prisvekst på 4,5% på enkelte poster.  

 

Kommunen har i dag gratis vigsel også for utenbygds vielser. Det skal opp som sak om det skal ta s 

noe betaling. I denne sammenheng ser vi på å samkjøre kirkas praksis med kommunen. Det er fint 

om det er samme praksis.  

 

Sak FR 32/22 Eventuelt 

Ingen saker 

 

Hemsedal 6/9.2022 

Irene Markegård                                            

Leiar                                                                                            

 

NESTE MØTE I FR BLIR TYSDAG 25 OKTOBER KL 18.30 

 


